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Beltone Is Launching Its Private Equity Platform, Complementing Beltone Venture Capital 

 

Beltone Holding is expanding its investment platform with the launch of its Private Equity platform, 

further strengthening the Group’s multi-stage investment strategy and reinforcing its commitment 

to supporting startups from Pre-Seed to Pre-IPO. 

 

Building on the strong track record established by Beltone Venture Capital in backing high-growth 

startups at early stages, the new platform represents the next phase in Beltone Holding’s investment 

platform development. It will provide growth-stage capital to companies entering more advanced 

phases of expansion, enabling a seamless transition from venture-backed growth to institutional-

scale investment within the same integrated ecosystem. 

 

The Private Equity platform will be led by Ali Mokhtar, CEO & Managing Partner of Beltone Venture 

Capital, who has overseen the firm’s investment strategy and portfolio expansion. This move reflects 

Beltone Holding’s deliberate step toward strengthening its end-to-end capital offering and 

reinforcing its position as a long-term investment partner to ambitious founders across the region. 

 

 

كة بلتون لرأس المال المخاطربلتون القابضة تطلق منصة الملك ا لدور شر
ً

 ية الخاصة تعزيز

 

ي مجال الملكية الخاصة
اتيجيتها (Private Equity) أعلنت بلتون القابضة عن إطلاق ذراعها الجديد ف  ي خطوة تعزز استر

، ف 

كات من مرحلة ما قبل التمويل التأس امها بدعم الشر وحتر ما  (Pre-Seed) يسي الاستثمارية عتر مختلف مراحل النمو، وتؤكد التر 

 (Pre-IPO) . قبل الطرح العام الأولي 

 

كات الناشئة عالية  ي دعم الشر
ي حققتها بلتون لرأس المال المخاطر ف 

ا للنجاحات التر
ً
ي إطلاق منصة الملكية الخاصة امتداد

ويأتر

ي تطوير المنظومة الا 
ستثمارية للمجموعة. وتركز منصة النمو خلال مراحلها المبكرة، حيث تمثل هذه الخطوة مرحلة متقدمة ف 

كات الانتقال بسلاسة من رأس المال المخاطر إل  ي مراحل النمو المتقدمة، بما يتيح للشر
الملكية الخاصة على توفتر تمويل ف 

اكات طوي لة استثمارات مؤسسية أكتر ضمن إطار استثماري متكامل، مع الحفاظ على استمرارية رأس المال ومواءمة الحوكمة والشر

 .الأجل

 

كة بلتون لرأس المال المخاطر، الذي قاد  يك الإداري لشر وسيتول قيادة منصة الملكية الخاصة علىي مختار، الرئيس التنفيذي والشر

ام بلتون اتيجية الاستثمار ونمو المحفظة الاستثمارية. ويعكس هذا التوسع التر  سيخ موقعها كمستثمر طويل الأجل  استر القابضة بتر

ي المنطقة
كات الطموحة ف   رأسمالية متكاملة تدعم الشر

ً
 يقدم حلولا
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